
Gotlands Bro OK                                         PROTOKOLL                                                       Nr 487 

                                                       Styrelsemöte 2016-02-24  
 

              1 (5) 

Närvarande (understruket hos vem):                                                   
Birgitta Hjerthén, Andreas Liljegren, Ronny Liljegren, Kurt Löfgren, 
Gunlis Samuelson, Kjell Skalberg, Ylva Svangren  
 

   
 
§ 1  Mötets öppnande 
 

Mötet öppnades av ordförande Ronny Liljegren med ett extra välkommen till nya 
kassören Ylva Svangren. 

 
§ 2  Godkännande av dagordning 
 
  Utskickad dagordning godkändes. 

 
§ 3  Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 
 

Vid genomgång av beslutspunkterna i protokollen från 2015-10-21 och 2015-12-16 
konstaterades följande: 

 Tävlingskommittén har tagit över uppgiften att arbeta vidare med MTBO. 

 Återstår diskussion om bättre sopsorteringsmöjligheter ute på tävlings-
platserna. 

Övriga beslutspunkter var genomförda eller hör mer till framtida uppföljning. 

Efter genomgången lades föregående protokoll till handlingarna.  
 

§ 4  Inkomna och avgående skrivelser 
  

Inga skrivelser att ta upp. 
                

§ 5  Rapporter 
 

12-punktsprogrammet från framtidskonferensen 
 
Varje kommitté har tre prioriterade områden vardera att arbeta med. Rapporterades 
att det arbetet redan är uppstartat i respektive kommitté. 
Beslut:  Ronny lägger ut allt material från framtidskonferensen på hemsidan. 
Kommittérna skriver en kort rapport om sina tre punkter för publicering i kommande 
Broosket.  
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Ordförande 
 
En liten reflektion från årsmötet är att en verksamhetsplan klubbades trots att det 
enda som är framåtsyftande är budgeten för 2016. Tidigare har den bifogade 
årskalendern, tillsammans med budgeten, setts som en verksamhetsplan.  
Beslut:  I fortsättningen ska en väl utarbetad verksamhetsplan, som ger en bild av 
klubbens planerade aktiviteter, skapas inför varje årsmöte. 
 
Klubbens kostnad för framtidskonferensen blev 1 686 kr – av den totala kostnaden  
40 686 kr fick klubben 39 000 kr i bidrag.  

 14 juli blir det sommarfest på Graute gård (direkt efter 3-dagars). 

 Ledarvårdsdagen är planerad till 27 augusti. 

Sekreterare 

I början av ett nytt år, efter årsmötet, ska en del rapporter lämnas in, bland annat till 
regionens Kultur och fritid. Vid en snabb genomgång konstaterades att dessa är 
under kontroll. 

Kassör 

Ylva presenterade en annan typ av ekonomiska rapporter än dem styrelsen är van 
vid. Efter en del önskemål om fler konton var styrelsen överens om att i 
fortsättningen använda dessa rapporter. 

Det känns angeläget att i största möjliga mån komma ifrån kontanthanteringen, 
åtminstone vid de större tävlingarna.  
Beslut:  Ylva gör en studie gällande Swish för att bland annat få fram klubbens 
kostnad för tjänsten. 

En del av klubbens pengar är placerade på konton som nu är helt utan ränta. Ett 
konto, med ränta om än inte särskilt hög, har öppnats hos Landshypotek. En 
beräkning ska göras för hur stor del av pengarna som ska överföras dit.  

Infokommittén 

Manusstopp för Broosket är 8 mars. Nästa Broosket är planerat till kursslutet 31 maj. 
I det numret ska alla sommaraktiviteter publiceras. Tredje numret är planerat till 
kursslutet i början av oktober och det fjärde och sista till Lucia.  

Håkan Mattsson tänker byta ut de rullande bilderna på hemsidan. Han tar tacksamt 
emot bilder! Önskvärt är att även bilder på uthyrningsstugorna finns med. 

En annan förändring är rubriken vad gäller Kinner. Det blir tydligare för utomstående 
om rubriken blir ”Boende vid Kinnerstugan” i stället för nu ”Uthyrning vid Kinner-
stugan”. 
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Ett tips till tävlingskommitténs motionsgrupp är att ge Jungfruloppet en egen 
facebooksida. 

En uppdatering av kommittéförteckning på hemsidan behövs. 
Beslut:  Gunlis skapar och sänder över till Håkan Mattsson för publicering. 

Instagramkontot håller Johan Malmros ett vakande öga över så att inget olämpligt 
sprids. 

Facebook-administratörer är Birgitta Hjerthén, Ann-Sofie Olsson, Johan Malmros och 
Ronny Liljegren. 

Tränings- och rekryteringskommittén har önskat Dropbox medan Infokommittén 
förordar Google Drive. Kommittén återkommer i ärendet. 

Sms-tjänsten är skrotad. Förslag som ersättning är appen ”Supertext”. Den är lätt att 
lägga upp – en person bildar en grupp, tar reda på telefonnumren till samtliga i 
gruppen och när informationen sänts iväg laddar mottagaren ner appen och därefter 
kan alla meddelanden som kommer den vägen läsas. Har man inte appen ställs 
informationen om till ett sms. 

Tävlingskommittén 

Det har kommit nya tävlingsregler angående anläggningsstödet. Nu kan man söka 
speciellt stöd för kartframställning.  

Gotlands orienteringsförbund har lämnat förslag på datum för tävlingar 2017 och där 
är Helg utan älg planerat till 21-22 oktober. 

Jocke Björkegren har ansvar för Morotsloppet. 

En punkt från framtidskonferensen, som inte hör till de tre prioriterade områdena, 
har fångats upp som angelägen och det gäller bättre ordning för tävlingsmaterialet. 
En tanke är att dela upp materialet efter funktion för att undvika att den som 
kommer sist för att hämta ”sitt” material hittar ett i det närmaste tomt lager.  
Beslut:  Diskussionen ska fortsätta för att hitta en god gemensam lösning. I första 
hand måste det säkras att allt som krävs för starten finns på plats men även färdiga 
uppsättningar till motions-ol och mål är angelägna.  

I närtid händer följande: 

 Nattinatta 8-10 april med mål vid Kinner, Håkan Mattsson banläggare 

    Broruset nedanför Lummelundsgrottan med Kurt Löfgren som banläggare och                      
       dusch vid Kinner.  
             Erik Löfgren är tävlingsledare för de båda ovanstående tävlingarna. 

    Ungdomstrollet 21 maj vid Tibbles Hejdeby, tävlingsledare Helge Gardelin och      
         banläggare Erland Gardell 
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Förhandlingar pågår för att få rita karta norr om Ihreviken med tanke på Helg utan  
älg 2017. Anders Nilsson har påbörjat Lickerhamnsbladet inför nästa 3-dagars. 

Det planeras två klubbkavlar varav en är tänkt att kombineras med städdag vid Kinner 
lördagen 23 april. Det framkom önskemål från styrelsen att arrangera tre klubbkavlar 
under året. 

VOK har ställt en fråga om att arrangera en mixad sprintstafett, Team-sprint, med 
DM-status 2017. En annan fråga är om Gotlands Bro vill ta hand om Lillkorpen 2017 i 
stället för Gute. 

Stugkommittén 

Från framtidskonferensen: 

 Arbetet med en ny duschanläggning arbetar man nu aktivt med. Byggstart 
skulle kunna bli augusti 2017. 

 Innan ett önskat utegym vid Kinner blir verklighet vill kommittén undersöka i 
vilken omfattning det befintliga används. Eventuellt är det bättre att satsa på 
att åtgärda det i stället för att införskaffa ett nytt.  

 Kontakt har tagits med markägarna runt Kinner för att få tillstånd att röja 
längs spåret. Det är klart vad gäller spåret söderut och det är den delen som 
är mest akut.  

Kanonen för presentationer har försvunnit från Kinnerstugan. Det råder sam-
stämmighet i att någon form av presentationsmöjlighet ska finnas men frågan är om 
en kanon är den bästa lösningen. 
Beslut:  Ett storskärmsalternativ ska undersökas. En vinst med en sådan lösning skulle 
vara att information kan rulla kontinuerligt när stugan är öppen. 

Amadeus Hansson har lämnat en intresseanmälan att arbeta som vaktmästare vid 
Kinner i sommar. Förra sommarens vaktmästare, Linnéa, har tackat nej till ytterligare 
en sommar.  

Tävlings- och rekryteringskommittén 

Kursverksamheten kommer pågå mellan 15 april och 31 maj, samtliga tillfällen med 
utgångspunkt från Kinner.  
Utbyten med andra klubbar kommer ske var tredje motions-ol. 

Anna Samelius planerar ett påskläger i Skåne för äldre ungdomar, juniorer och 
seniorer. 
Till Fårölägret 11-13 mars har 50 anmälningar från hela Gotland kommit in. Peter 
Öberg kommer närvara för att bland annat berätta om hur man kan använda Livelox 
på ett effektivt sätt vid träningar. 
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Från framtidskonferensen: 

 En övningsbank kommer byggas upp vartefter övningar genomförs och sparas. 
Brent är huvudman för detta. Målet är att ha övningar som ska täcka en 
treårsperiod.  

 SOL-skola arrangerad av enbart ungdomar behöver diskuteras vidare. Det är 
ett stor ansvar och åtminstone en av ledarna måste ha körkort och tillgång till 
bil. 

 Anders Nilsson har sökt och blivit beviljad 25 000 kr från SOFT till ett projekt 
som vänder sig till skolor. Han ska rita sex skolgårdskartor och sedan kommer 
Jonas Persson avlönas tio dagar (tar tjänstledigt) för att besöka skolorna och 
stötta lärarna. 
Satsningen gäller sex skolor på norra delen av ön varav tre (Fole, Väskinde och 
Stenkyrka) besöks innan kursstart och ytterligare en gång före Lillkorpen. 
Övriga skolor får besök senast i april (Stenkyrka, Fårösund och Slite). I 
Fårösund kommer Eva Kappel från Gotlands Orienteringsförbund delta och 
sedan fortsätta på egen hand de 20 timmar klubben tillsammans med KA 
förfogar av hennes tid.   

§ 6  Uppvaktningar 

Listan över uppvaktningar gicks igenom och en fördelning av uppvaktare och gåvor 
gjordes. 
 

§ 7  Övriga frågor 
 

Beslut:  I Broosket ska information om medlemmarnas försäkringsskydd finnas med.  
           

§ 8  Nästa styrelsemöte 

Nästa möte blir onsdag 27 april kl. 18.30 hemma hos Ylva. Mötet inleds med 
deltagande av Frida Yttergren som var med och arrangerade framtidskonferensen.
              

§ 9  Mötets avslutande 

Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade därmed mötet.  

 

 

Protokollförare:    Justerare: 
 

 
Gunlis Samuelson    Ronny Liljegren    Kurt Löfgren 

               


